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OR.Oz.0022.58.2021 

 

 

PROTOKÓŁ NR  197/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 22 listopada 2021 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2022 w tym 

dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy. 

5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w 2021 roku. 

5.3. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

wniosków dyrektorów szkół dotyczących przyznania pomocy finansowej z funduszu 

zdrowotnego dla nauczycieli i nauczycieli emerytów ze szkół prowadzonych przez Powiat 

Aleksandrowski – zajęcie stanowiska. 

5.4. a) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

 b) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

5.5. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu o wprowadzenie uchwał pod obrady 

XXVII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.6. Projekt aneksu do umowy zawartej z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie z dnia 7 maja 2018 r. w sprawie realizacji 

pilotażowego programu „Aktywny samorząd”. 

5.7. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie powierzenia realizacji zadania publicznego w zakresie prowadzenia 

drugiej placówki opiekuńczo – wychowawczej, warunków realizacji i finansowania 

zadania. 

5.8. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

wykonanej aktualizacji kosztorysów inwestorskich dla zadań inwestycyjnych  oraz 

wyników przeprowadzonego postepowania na zakup ciągnika wraz z osprzętem i zakup 

wraz z dostawą samochodu ciężarowego do 3,5 tony. 
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6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 22 listopada 2021 r. o godzinie 10:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Adam Potaczek, Małgorzata Wdowczyk.  

Pani Małgorzata Wdowczyk uczestniczy w posiedzeniu w trybie zdalnym. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 194/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 4 listopada 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 194/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 4 listopada 2021 r. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 195/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 10 listopada 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 195/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 10 listopada 2021 r. 
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Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 196/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 15 listopada 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 196/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 15 listopada 2021 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia.  

Czy są wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 

2022 w tym dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2022 w tym dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, 

święta i inne dni wolne od pracy. 

Projekt uchwały jest tożsamy z tym jaki był w ubiegłym roku. Projekt ten nie uzyskał 

pozytywnej opinii Pomorsko – Kujawskiej Okręgowej Izby Aptekarskiej w Bydgoszczy. Nie 

zgadzamy się z zarzutami Izby Aptekarskiej. W związku z tym proponuję wnieść pod obrady 

Rady Powiatu projekt uchwały w przedstawionej wersji. Informacyjnie powiem, że jest 

procedowana nowa ustawa prawo farmaceutyczne. 

 

Pani Paulina Smykowska – projekt ustawy jest z czerwca br., obecnie jest na etapie 

konsultacji. Jeżeli ta ustawa wejdzie w życie to, moim zdaniem, w ogóle nie będziemy 

podejmować wówczas takiej uchwały.  

 

Pani Lidia Tokarska – proponowane w tej ustawie przepisy zdejmują z Rady Powiatu 

konieczność ustalania dyżurów aptek.  

 

Pan Adam Potaczek – póki co, mamy obowiązek takie dyżury aptek ustalać.  
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Pani Paulina Smykowska – obowiązujący stan prawny mamy taki a nie inny i mamy 

obowiązek ustalić dyżury aptek na przyszły rok. Jeżeli wejdzie w życie projektowana ustawa 

to wówczas będzie trzeba uchylić przedmiotową uchwałę.  

 

Pani Lidia Tokarska –  czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2022 w tym 

dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy i wnieść pod obrady 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia rozkładu 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  

w roku 2022 w tym dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy  

i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

18 listopada 2021 r. znak: PS.801.6.2021 wraz z projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w roku 2022 w tym dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne 

dni wolne od pracy, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację 

których przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych  

w 2021 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2021 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku. 

W celu pełnego wykorzystania środków PFRON, Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie proponuje zmiany polegają na: zmniejszeniu środków finansowych na zadaniu 

dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach 

rehabilitacyjnych o kwotę 7.406 zł, na zadaniu dofinansowanie likwidacji barier 

architektonicznych w komunikowaniu się i technicznych, w związku z indywidualnymi 
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potrzebami osób niepełnosprawnych o kwotę 1.903 zł oraz na zadaniu dofinansowanie usług 

tłumacza języka migowego lub tłumacza – przewodnika o kwotę 2.000 zł i zwiększeniu  

o kwotę 11.309 zł na zadaniu dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny oraz 

przedmioty ortopedyczne  i środki pomocnicze przyznawane osobom niepełnosprawnym na 

podstawie odrębnych przepisów.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

31 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku i wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie 

określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na 

realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2021 roku i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 16 listopada 2021 r. znak: RS.60.4.18.2021 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2021 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu  

w sprawie wniosków dyrektorów szkół dotyczących przyznania pomocy finansowej  

z funduszu zdrowotnego dla nauczycieli i nauczycieli emerytów ze szkół 

prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie wniosków dyrektorów szkół dotyczących 

przyznania pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego dla nauczycieli i nauczycieli 

emerytów ze szkół prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski. 
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Pani Paulina Smykowska – do 31 października są składane wnioski zgodnie z uchwałą  

nr XXII/228/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 r. Dotychczas 

wnioski były zbierane i rozpatrywane co miesiąc. Zostały sprawdzone dokumenty dołączone 

do wniosków m.in. faktury. Pomoc zdrowotna udzielana jest za koszty leczenia poniesione  

w okresie ostatnich 12 miesięcy przed dniem złożenia wniosku. Zatem starsze faktury są 

odrzucane. Przy rozpatrywaniu wniosków bierze się pod uwagę m.in. sytuację materialną 

wnioskodawcy - dochód na osobę, rodzaj i przebieg choroby. W przedstawionym zestawieniu 

złożonych wniosków określona została proponowana wysokość zasiłku zdrowotnego,  

na łączną wysokość 9.000 zł.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyznać 

pomoc finansową z funduszu zdrowotnego dla nauczycieli i nauczycieli emerytów ze szkół 

prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, po dokonaniu zmian w budżecie powiatu  

na 2021 r., w wysokości: 

1) dla nauczyciela emeryta ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – 1.000 zł, 

2) dla nauczyciela emeryta ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – 1.000 zł, 

3) dla nauczyciela ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – 500 zł, 

4) dla nauczyciela emeryta ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – 700 zł, 

5) dla nauczyciela ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – 600 zł, 

6) dla nauczyciela emeryta Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim – 500 zł, 

7) dla nauczyciela Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim – 

800 zł, 

8) dla nauczyciela Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim – 

300 zł, 

9) dla nauczyciela emeryta Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Aleksandrowie 

Kujawskim – 1.500 zł, 

10) dla nauczyciela Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku – 400 zł, 

11) dla nauczyciela emeryta Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim – 1.000 zł, 

12) dla nauczyciela emeryta Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim – 500 zł, 

13) dla nauczyciela emeryta Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim – 200 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił przyznać pomoc finansową z funduszu zdrowotnego  

dla nauczycieli i nauczycieli emerytów ze szkół prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, 

po dokonaniu zmian w budżecie powiatu na 2021 r., w wysokości: 

1) dla nauczyciela emeryta ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – 1.000 zł, 

2) dla nauczyciela emeryta ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – 1.000 zł, 

3) dla nauczyciela ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – 500 zł, 

4) dla nauczyciela emeryta ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – 700 zł, 

5) dla nauczyciela ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – 600 zł, 
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6) dla nauczyciela emeryta Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim – 500 zł, 

7) dla nauczyciela Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim - 

800 zł, 

8) dla nauczyciela Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim – 

300 zł, 

9) dla nauczyciela emeryta Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Aleksandrowie 

Kujawskim – 1.500 zł, 

10) dla nauczyciela Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku – 400 zł, 

11) dla nauczyciela emeryta Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim – 1.000 zł, 

12) dla nauczyciela emeryta Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim – 500 zł, 

13) dla nauczyciela emeryta Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim – 200 zł. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

19 listopada 2021 r. znak: PS.4324.32.2021 w sprawie wniosków dyrektorów szkół 

dotyczących przyznania pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego dla nauczycieli  

i nauczycieli emerytów ze szkół prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. a) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

 b) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. a) Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

Proponowane zmiany opisane są szczegółowo w uzasadnieniu do projektu uchwały. Zwracam 

uwagę, że w dziale 801 Oświata i wychowanie jest zwiększenie o kwotę 25.268 zł. Jest to 

dotacja otrzymana na podstawie zawartego porozumienia z przeznaczeniem na udzielenie 

wsparcia finansowego na realizację zadania w ramach przedsięwzięcia Ministra Edukacji  

i Nauki pod nazwą „Poznaj Polskę”. Powiat rozlicza ten projekt, w związku z czym wkład 

własny musiał być wpłacony przez szkoły do powiatu i w ten sposób będziemy regulować 

fakturę w całości.  
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021  

i wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021 i postanowił wnieść pod obrady 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. b) Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030 i wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 

2030 i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021, stanowi załącznik do protokołu. 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.5. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu o wprowadzenie uchwał pod 

obrady XXVII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Wniosek do Przewodniczącego Rady 

Powiatu o wprowadzenie uchwał pod obrady XXVII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wystąpić do Przewodniczącego Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie do porządku obrad XXVII  sesji Rady Powiatu 

niżej wymienione projekty uchwał tj.: 

1) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022, 

2) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Aleksandrów 

Kujawski zadań w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej, 

3) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2022  

w tym dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy, 

4) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w 2021 roku, 

5) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021, 

6) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

Jednocześnie informuje, że Zarząd Powiatu przekazał Radzie Powiatu informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021 wraz z uchwałą Zarządu Powiatu  

nr 317/2021 z dnia 29 października 2021 r. w sprawie sporządzenia informacji pismem z dnia  

29 października znak: OR.Oz.0026.59.2021. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić do Przewodniczącego Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o wprowadzenie do porządku obrad XXVII  sesji Rady Powiatu niżej 

wymienione projekty uchwał tj.: 

1) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022, 

2) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Aleksandrów 

Kujawski zadań w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej, 
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3) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2022  

w tym dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy, 

4) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w 2021 roku, 

5) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021, 

6) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu o wprowadzenie uchwał pod obrady XXVII 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Projekt aneksu do umowy zawartej z Państwowym Funduszem Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie z dnia 7 maja 2018 r. w sprawie 

realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt aneksu do umowy zawartej  

z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie  

z dnia 7 maja 2018 r. w sprawie realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy zawartej  

z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie  

z dnia 7 maja 2018 r. w sprawie realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej z Państwowym Funduszem 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie z dnia 7 maja 2018 r.  

w sprawie realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 15 listopada 2021 r. znak: RS.600.2.2.7.2021 wraz z projektem aneksu do umowy 

zawartej z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą  

w Warszawie z dnia 7 maja 2018 r. w sprawie realizacji pilotażowego programu „Aktywny 

samorząd”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie powierzenia realizacji zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia drugiej placówki opiekuńczo – wychowawczej, warunków realizacji  

i finansowania zadania. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Pismo Kierownika Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie powierzenia realizacji 

zadania publicznego w zakresie prowadzenia drugiej placówki opiekuńczo – wychowawczej, 

warunków realizacji i finansowania zadania. 

Na poprzednich posiedzeniach Zarządu stawał temat powierzenia prowadzenia drugiej 

placówki socjalizacyjnej. Zostaliśmy troszeczkę wprowadzeni w błąd co do podstawy 

prawnej, co do możliwości rozliczania, co do możliwości szacowania kosztów, co do 

możliwości zawierania umowy na określony czas. W związku z tym, poprosiłam na dzisiejsze 

posiedzenie po raz drugi panią Małgorzatę Wesner Kierownika Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim, żeby sprostowała te informacje, które były 

wcześniej niesłusznie nam przedstawione. Myślę, że po wyjaśnieniu tych spraw będziemy 

zmierzać do ogłoszenia konkursu.  

 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu poproszona została  pani Małgorzatę Wesner Kierownik 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych wchodzi w kalkulację 

kosztów i czy może być rozliczany w ramach przekazywanych na ten cel środków? Mamy 

wątpliwości w tym zakresie.  

 

Pani Małgorzata Wesner – ustalała to moja Księgowa ze Skarbnikiem Powiatu. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – jeśli chodzi o możliwość zlecenia tego zadania, określenia czasu 

powierzenia, sposobu rozliczania to działamy na podstawie wyroku Sądu Najwyższego, który 

pokazuje nam dokładnie, że to my jako powiat zlecający zadanie możemy wyznaczyć kwotę 

jaką przeznaczamy na to zadanie na podstawie szacunkowych kosztów koniecznych do 

prowadzenia takiej jednostki i nie musi być to średnia wojewódzka kwota średnich 

miesięcznych wydatków przeznaczonych na utrzymanie dziecka  w placówkach opiekuńczo – 

wychowawczych w województwie. To jest oparte o nasz własny szacunek kosztów, które 



12 
 

 

 

 

muszą być konieczne do zapewnienia funkcjonowanie tej jednostki. Natomiast jeśli chodzi  

o dzieci, które będą trafiały z innych powiatów do tej placówki to samorządy będą rozliczały 

się z nami na podstawie porozumień w wysokości średniej wojewódzkiej.  Tak to wygląda. 

Poprosiłam panią Kierownik PCPR o przedstawienie kalkulacji kosztów, zgodnie  

z wytycznymi ustawowymi. Z tej kalkulacji wynika, że średni koszt na miesiąc na jedno 

dziecko wynosi 4.466,88 zł. On nie musi być wcale, zgodnie z wyrokiem Sądu, co roku 

waloryzowany. Zawierając umowę na prowadzenie placówki określimy kwotę dotacji, która 

będzie przekazywane każdego roku w takiej samej wysokości. Tyle samo pieniędzy będzie co 

roku przekazywane, zgodnie z zawartą umową. Chyba, że dojdzie do podpisania aneksu do 

umowy, wystąpią jakieś nadzwyczajne zdarzenia. Jeśli chodzi o ilość lat, proponuję, żeby 

zawrzeć umowę na 3 lata z możliwością przedłużenia o kolejne 24 miesiące, czyli docelowo 

razem 5 lat.   

 

Pan Adam Potaczek – czy umowa wydłużałaby się z automatu? 

 

Pani Paulina Smykowska – musiałby zostać zawarty aneks do umowy.  

 

Pani Lidia Tokarska - jeśli chodzi o proponowaną wysokość dotacji miesięcznie na jedno 

dziecko to trzymałabym się przedstawionej przez Kierownika PCPR kalkulacji kosztów, po 

zaokrągleniu w górę np. 4.500 zł. Proponuję, żeby w placówce były dwa miejsca 

interwencyjne dla powiatu aleksandrowskiego, które nie byłyby obsadzone od razu tylko 

służyłyby na wypadek interwencji. Byłyby to miejsca odpłatne np. 1.500 zł miesięcznie za 

puste jedno miejsce.  

Jakie są inne propozycje? 

 

Pan Adam Potaczek – rozumiem, że jak miejsce będzie nie zajęte to płacimy np. 1.500 zł, a 

jak umieścimy dziecko to przechodzimy na płatność np. 4.500 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska – tak, jak jest dziecko to będzie pełna odpłatność. Umowa wyglądałaby 

w ten sposób, że będzie to placówka dla dzieci z terenu powiatu aleksandrowskiego i innych 

powiatów.  

 

Pan Adam Potaczek – na początku funkcjonowania umieszczamy 12 dzieci w tej placówce, 

następnie przychodzi zapytanie z innego powiatu o możliwość umieszczenia dziecka, co pani 

Kierownik robi? 

 

Pani Małgorzata Wesner Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim – dwa miejsca zatrzymujemy dla siebie.  

 

Pani Paulina Smykowska – mamy 12 miejsc, na które możemy umieścić dzieci. Dwa 

miejsca pozostają interwencyjne.  
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Pan Adam Potaczek – jeżeli nie zdarzy się taka sytuacja, że skorzystamy z tych miejsc 

interwencyjnych to może być tak, że przez cały rok w placówce będzie przebywać tylko  

12 dzieci. 

 

Pani Paulina Smykowska – tak. 

 

Pani Małgorzata Wesner – gwarancji nie mogę dać, ale biorąc pod uwagę to co dzisiaj 

dzieje się w środowiskach rodzinnych to będzie znikoma szansa, żeby te interwencyjne 

miejsca były wolne.  

 

Pani Lidia Tokarska – być może będzie tak, że w styczniu się okaże, że mamy 4 czy 6 dzieci 

z naszego powiatu i zapewnimy im miejsce w tej nowej jednostce. 

 

Pani Małgorzata Wesner – może być problem jak zapełnimy miejsca dziećmi z innych 

powiatów i się okaże, że będziemy mieć jeszcze nasze dzieci do umieszczenia wtedy 

będziemy dla nich szukać miejsc w placówkach w innych powiatach.  

 

Pani Lidia Tokarska – jaka jest propozycja, żeby nie było takiej sytuacji? 

 

Pani Małgorzata Wesner – nie ma na to rozwiązania, mówię, że taka sytuacja może być. 

 

Pani Lidia Tokarska – dlatego chcemy zabezpieczyć dwa miejsca na wszelki wypadek, bo 

wiemy że taka sytuacja może zaistnieć. Z drugiej strony nie jesteśmy w stanie nie 

przyjmować dzieci z innych powiatów, żeby placówka stała pusta, bo to też nie jest naszym 

celem tworzenia tej placówki. Na dzień dzisiejszy będziemy musieli działać z wyczuciem  

i maksymalnie zabezpieczać swoje potrzeby.     

 

Pani Małgorzata Wesner – rozmawiałam dzisiaj z Urzędem Wojewódzkim na ten temat. 

Ewentualny potencjalny kandydat do prowadzenia placówki musi mieć zgodę na prowadzenie 

nie tylko placówki typu socjalizacyjnego, ale również interwencyjnego, o ile będzie decyzja 

Zarządu Powiatu o łączeniu tych zadań.  

 

Pani Paulina Smykowska – rozmawiałyśmy o zapisie dotyczącym tych dwóch miejsc 

interwencyjnych. Nie możemy w umowie wprowadzić zapisu, który będzie mówił, że te dwa 

miejsca interwencyjne będą dla dzieci z terenu naszego powiatu. Pani Kierownik PCPR 

konsultowała to z Urzędem Wojewódzkim i stwierdziliśmy, że bezpieczniej będzie jeżeli 

takiego zapisu nie będzie, zapis będzie ogólny. 

 

Pani Lidia Tokarska – mamy wątpliwości co do przedłożonej kalkulacji kosztów. Kalkulację 

przygotowała pani Kierownik na 14 dzieci. Czy mogłaby być jakaś różnica, jeżeli te dwa 

miejsca interwencyjne byłyby nie zajęte. Do kalkulacji brane jest pod uwagę m.in. zakup 

środków i żywności, kieszonkowe wychowanków. Jak nie będzie 14 dzieci tylko 12 to koszty 

będą mniejsze. Jak wychowanka nie ma to na pewno nie dostanie kieszonkowego, będą 

mniejsze koszty zakupu środków i żywności, przyborów szkolnych, bo fizycznie tego dziecka 
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nie będzie. Wydatki będą mniejsze niż ta przedłożona kalkulacja. Pani Kierownik zrobiła 

słusznie kalkulację na 14 dzieci, tak jak by to było przy zajętych wszystkich miejscach.  

 

Pani Paulina Smykowska – tak, mniejsze będą koszty kieszonkowego wychowanków, 

zakupu materiałów i wyposażenia, zakupu środków i żywności oraz zakup pomocy  

i przyborów szkolnych.  

 

Pani Małgorzata Wesner –  policzyłam, wychodzi 880 zł kosztów, których nie ma jak nie 

ma dziecka według przedstawionej kalkulacji. Czyli wychodzi koszt utrzymania dziecka 

miesięcznie 3.586 zł.  

Wyrok NSA mówi, że ewentualnie podmiot, który realizuje może wystąpić o wyrównanie 

jeśli udowodni, że te koszty będzie ponosił wyższe. Jak dzieci będą przyjęte będzie można 

wyliczyć o ile wzrasta ten koszt. 

 

Pani Lidia Tokarska – kalkulacja jest na 14 dzieci, mamy koszt jednego dziecka, 

umieszczamy 12 dzieci i za nie płacimy, a za dwa miejsca interwencyjne płacimy według 

innej stawki. Żebyśmy nie płacili zbyt dużo w stosunku do faktycznych kosztów, ale żeby nie 

wyszło też tak, że te koszty na 12 dzieci są większe niż na 14 dzieci. Może faktycznie 

zostańmy przy tej kwocie 4.500 zł za dziecko, bo jest prawdziwa.  

 

Pani Małgorzata Wesner – prawdziwa na poziomie podstawowym. 

 

Pani Lidia Tokarska – dodatkowo według innej stawki płacimy za te puste miejsca.  

 

Pani Małgorzata Wesner – według mnie, jeśli z tej kalkulacji  odejmiemy koszty tych 

dwóch miejsc niezajętych, gdzie nie ma dziecka, i wypłacamy kwotą ryczałtową to nawet 

gdyby się organ prowadzący odwołał to nie ma podstawy żeby dostać więcej, chyba, że 

udowodni, że jeszcze więcej wydał na dziecko niż te 4.500 zł, które określiliśmy.  

 

Pan Adam Potaczek – ilu opiekunów musi być na 14 dzieci? 

 

Pani Małgorzata Wesner – 6,5 etatu.  

 

Pan Adam Potaczek – a jeżeli będzie 12 dzieci, czy tyle samo musi być wychowawców? 

 

Pani Małgorzata Wesner – tak. Jeden wychowawca na 10 dzieci, a że tu jest cykl 

całodobowy to musi być 6,5 etatu.  

 

Pani Paulina Smykowska – jeśli odliczymy te koszty i dalibyśmy 1.500 zł na niezajęte 

miejsce interwencyjne to wychodzi na 12 dzieci 4.800 zł na dziecko. Przez cały rok 4.800 zł 

za dziecko przy 12 wychowanków plus 1.500 zł za dwa wolne interwencyjne miejsca, 

zakładając że dajemy 1.500 zł. Albo można dać 2.000 zł za niezajęte miejsca interwencyjne i 

mniejszą kwotę za dziecko umieszczone w placówce. 
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Pani Małgorzata Wdowczyk – a jeśli w ciągu roku zwiększą się koszty utrzymania? 

 

Pani Lidia Tokarska – nie zwiększymy kwoty dotacji określonej w umowie. Jeśli ktoś 

będzie chciał prowadzić za taką kwotę to niech prowadzi. Zlecamy zadanie za taką kwotę.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – 4.500 zł miesięcznie na dziecko to moim zdaniem nie jest 

dużo, a i tak koszty pójdą w górę.  

 

Pani Paulina Smykowska – gdybyśmy ustalili stawkę ryczałtu 2.000 zł za niezajęte miejsce 

interwencyjne i 4.500 zł miesięcznie na dziecko to się zbilansuje. Musimy liczyć się z tym, że 

jeżeli zapełnimy to miejsce ryczałtowe to na to dziecko płacimy już kwotę stałą i w ten 

sposób całkowity koszt się zwiększa.  

 

Pani Lidia Tokarska – przy 14 dzieciach koszt ten nie powinien być wyższy niż 4.500 zł 

miesięcznie na dziecko.  

 

Pani Paulina Smykowska – tak, ale żeby to się w miarę bilansowało to musi być 2.000 zł 

ryczałtu tj. połowa pełnej odpłatności. Te miejsca interwencyjne i tak długo nie będą puste.  

 

Pani Lidia Tokarska – też tak mi się wydaje. Tak ale chodzi mi o to, żeby trochę poczekać, 

bo wiemy, że są sprawy w sądzie.  

 

Pani Paulina Smykowska – nawet jeśliby te dwa interwencyjne miejsca były puste przez 

cały rok to i tak zapłacimy za nie 48.000 zł rocznie. Koszty stałe są dlatego trzeba ustalić 

płatność za te puste miejsca.  

 

Pani Lidia Tokarska – myślę, że takie rozwiązanie jest sprawiedliwe dla obydwu stron.  

W takim razie możemy zaproponować po 2.000 zł miesięcznie za miejsca interwencyjne 

puste i 4.500 zł miesięcznie za dziecko umieszczone w placówce. 

 

Pani Paulina Smykowska – mam cały czas wątpliwości czy do kalkulacji należy brać pod 

uwagę odpis na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych, czy pokrywany powinien być  

z dotacji. Przy dotacjach oświatowych na sto procent nie może być. Są wyroki sądów w tej 

sprawie, dotyczą dotacji oświatowych.   

 

Pani Małgorzata Wesner – dotacja na ŚDS „Szymonówna”, czyli wojewódzka ma odpis na 

ZFŚS.  

 

Pani Paulina Smykowska – nie wiem, nie będę się upierać. Proszę, żeby to jeszcze 

sprawdzić. Przy oświatowych dotacjach na pewno nie ma ZFŚS. Tam jest mowa na co 

konkretnie jest przeznaczana dotacja m.in. na wynagrodzenia. Sądy uważają, że ZFŚS nie jest 

składnikiem wynagrodzeń. Gdyby z tej kalkulacji kosztów zdjąć odpis na ZFŚS to wówczas 

koszt się obniży o 100 zł miesięcznie na dziecko.  
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Pani Lidia Tokarska – zasada tworzenia Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych jest 

taka, że musi to robić pracodawca zatrudniający powyżej 50 pracowników,  a poniżej może to 

zrobić jak chce. Stąd nie wiem, czy ta kalkulacje w tym zakresie jest słuszna.  

 

Pani Paulina Smykowska – bo to nie jest składnik wynagrodzenia obligatoryjny.  

 

Pani Lidia Tokarska – on jest dobrowolny jeśli chodzi o pracodawcę.  

 

Pani Małgorzata Wesner – idąc w kierunku pracowników, którzy będą w tej placówce 

zatrudnieni, czemu ich tego pozbawiać.  

 

Pani Lidia Tokarska – to nie jest pozbawianie. Sam pracodawca nie spełnia ustawowych 

przesłanek do konieczności naliczania tego funduszu. To nie jest jego obowiązek. To jest 

dobra wola pracodawcy, że chce utworzyć taki fundusz. I zależy to od tego czy ma na to 

środki finansowe.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – w placówkach oświatowych zatrudniających poniżej 50 

pracowników też wszędzie tworzy się ZFŚS.  

 

Pani Lidia Tokarska – ale to nie jest placówka oświatowa.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – w naszej Placówce Socjalizacyjnej też jest ZFŚS.  

 

Pani Lidia Tokarska – jeśli chodzi o dotację dla szkół niepublicznych, o czym mówiła pani 

Sekretarz, nie mogą tej dotacji rozliczyć na ZFŚS, nawet jeśli mają taki fundusz.  

 

Pani Paulina Smykowska – w przypadku dotacji oświatowej jest skonkretyzowane na co 

może być przeznaczona dotacja, mówi o tym ustawa o finansowaniu zadań oświatowych. Jest 

tam zapis, że dotację można przeznaczyć na wynagrodzenia. Natomiast wszystko musi być 

stricte związane z kształceniem i wychowaniem dziecka, a fundusz świadczeń socjalnych nie 

jest składnikiem wynagrodzenia, jest pomocą socjalną pracodawcy dla swojego pracownika. 

To nie podlega finansowaniu z dotacji oświatowej. Dlatego mam wątpliwości jeśli chodzi  

o placówki opiekuńczo – wychowawcze. Nie wiem jak jest w tym przypadku, dlatego 

prosiłabym panią Kierownik, żeby to jeszcze sprawdziła. Nie wiem co na to Skarbnik 

Powiatu, wiem, że również miał wątpliwości.  

 

Pani Małgorzata Wesner – Główna księgowa PCPR rozmawiała ze Skarbnikiem Powiatu  

w tej sprawie, dlatego odpis na ZFŚS został ujęty w kalkulacji.  

 

Pani Paulina Smykowska – my ujmujemy w kalkulacji odpis na ZFŚS. Osoba przystępująca 

do konkursu przedstawi nam własną kalkulację i przedstawi co zrealizuje w ramach oferty. 

Jeżeli w ofercie odpis na ZFŚS nie zostanie zamieszczony to my nie możemy zmusić tego 

podmiotu, żeby prowadził ten fundusz.  Osoba składająca ofertę wypisze zadania, które 

sfinansuje. My w kalkulacji ujmiemy odpis na ZFŚS, zakładając, że podmiot utworzy taki 
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fundusz, ale on wcale nie musi tego zrobić i my nie mamy prawa zmusić go do tego.   

 

Pani Lidia Tokarska – proszę, żeby pani Kierownik PCPR sprawdziła to, pod względem 

prawnym, czy w ramach dotacji mogą być pokryte koszty odpisu na ZFŚS. 

Czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć informację Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

powierzenia realizacji zadania publicznego w zakresie prowadzenia drugiej placówki 

opiekuńczo – wychowawczej, warunków realizacji i finansowania zadania.  

Proponuję rozpocząć procedurę konkursową na powierzenie realizacji zadania publicznego – 

prowadzenie placówki opiekuńczo – wychowawczej łączącej zadania placówki 

socjalizacyjnej dla 12 dzieci i interwencyjnej dla 2 dzieci na okres 3 lat z możliwością 

przedłużenia o kolejne 24 miesiące. Kwota dotacji ustalona zostanie na podstawie kalkulacji 

kosztów na 2022 r. drugiej placówki opiekuńczo – wychowawczej sporządzonej przez 

Kierownika PCPR . 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął informację Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie powierzenia realizacji zadania publicznego  

w zakresie prowadzenia drugiej placówki opiekuńczo – wychowawczej, warunków realizacji  

i finansowania zadania.  

Zarząd Powiatu, postanowił rozpocząć procedurę konkursową na powierzenie realizacji 

zadania publicznego – prowadzenie placówki opiekuńczo – wychowawczej łączącej zadania 

placówki socjalizacyjnej dla 12 dzieci i interwencyjnej dla 2 dzieci na okres 3 lat  

z możliwością przedłużenia o kolejne 24 miesiące. Kwota dotacji ustalona zostanie  

na podstawie kalkulacji kosztów na 2022 r. drugiej placówki opiekuńczo – wychowawczej 

sporządzonej przez Kierownika PCPR . 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 12 listopada 2021 r. znak: PI.070.1.14.20.2021 w sprawie powierzenia realizacji 

zadania publicznego w zakresie prowadzenia drugiej placówki opiekuńczo – wychowawczej, 

warunków realizacji i finansowania zadania, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

na temat wykonanej aktualizacji kosztorysów inwestorskich dla zadań 

inwestycyjnych  oraz wyników przeprowadzonego postepowania na zakup ciągnika 

wraz z osprzętem i zakup wraz z dostawą samochodu ciężarowego do 3,5 tony. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim na temat wykonanej aktualizacji kosztorysów 

inwestorskich dla zadań inwestycyjnych  oraz wyników przeprowadzonego postepowania na 
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zakup ciągnika wraz z osprzętem i zakup wraz z dostawą samochodu ciężarowego  

do 3,5 tony. 

Dokonano przekosztorysowania inwestycji drogowych, które zgłoszone zostały do „Polskiego 

Ładu” tj. przebudowa drogi powiatowej Żyrosławice – Przybranowo, Ciechocinek – 

Siutkowo i Nieszawa – Ujma Duża. Te kosztorysy są większe o 1.157.000 zł. Spodziewamy 

się, że po przeprowadzeniu przetargu, środki zabezpieczone na ten cel w budżecie będą 

niewystarczające. Ostatecznie będziemy znać kwoty po przeprowadzeniu postępowania 

przetargowego. Kiedy można ogłosić przetarg? 

 

Pan Adam Potaczek – już można dzisiaj ogłaszać, ale musimy mieć w budżecie 

zabezpieczone środki finansowe wynikające z kosztorysu inwestorskiego, a kosztorys 

inwestorski przekracza kwoty, które mamy w projekcie budżetu na 2022 rok. Musi być 

zmieniony budżet. Zatem prędzej nie ogłosimy przetargu dopóki nie zabezpieczymy  

w budżecie odpowiednich środków finansowych na ten cel.   

Więcej nie dostaniemy z „Polskiego Ładu” niż to co zgłosiliśmy.  

 

Pani Lidia Tokarska – musimy to wyjaśnić. Zarząd Dróg Powiatowych informuje, że 

zawarto umowę na zakup ciągnika wraz z osprzętem na kwotę 254.979 zł brutto i wyłoniono 

najkorzystniejszą ofertę w postepowaniu na zakup wraz z dostawą samochodu ciężarowego 

do 3,5 tony na kwotę 58.000 zł brutto.  

Czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd 

Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 17 listopada 2021 r. na temat wykonanej aktualizacji kosztorysów 

inwestorskich dla zadań inwestycyjnych  oraz wyników przeprowadzonego postepowania na 

zakup ciągnika wraz z osprzętem i zakup wraz z dostawą samochodu ciężarowego do 3,5 

tony. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 17 listopada 2021 r. na temat wykonanej aktualizacji 

kosztorysów inwestorskich dla zadań inwestycyjnych  oraz wyników przeprowadzonego 

postepowania na zakup ciągnika wraz z osprzętem i zakup wraz z dostawą samochodu 

ciężarowego do 3,5 tony. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

17 listopada 2021 r. znak: DUDiM.071.32.2021 na temat wykonanej aktualizacji kosztorysów 

inwestorskich dla zadań inwestycyjnych  oraz wyników przeprowadzonego postepowania na 

zakup ciągnika wraz z osprzętem i zakup wraz z dostawą samochodu ciężarowego  

do 3,5 tony, stanowi załącznik do protokołu. 

 



19 
 

 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – proszę o informację jakie są obecnie pensa dyrektorów szkół 

prowadzonych przez powiat? Gdybyśmy np. wyzerowali pensa od września 2022 r.  

do grudnia 2022 r. jaki to byłby koszt? Proszę o przygotowanie tych informacji na kolejny 

Zarząd. 

 

Pani Paulina Smykowska – to będzie jeden etat nauczyciela dyplomowanego miesięcznie, 

najprawdopodobniej.  

 

Pani Lidia Tokarska – przeanalizujemy to, przeliczymy i przedstawimy na kolejnym 

posiedzeniu Zarządu. 
 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:45. 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


